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Anslag/Bevis
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunstyrelsens arbetsutskott

Sammanträdesdatum 2020-09-09
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Estefanía Luna Delgado
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 Ärendelista
§93 Val av justerare
§94 Ändringar i föredragningslistan
§95 Informationsärenden
§96 Investering 2020 - infodring av befintlig vattenledning del av Ekvägen 

Hallstavik
§97 Investering 2020 - VA-anläggning i Älmsta, etapp 2
§98 Investering 2020  - Rimbo Avloppsreningsverk – slamhantering, 

torrslamsilo samt septisk mottagning
§99 Investering 2020 - Rimbo Avloppsreningsverk ombyggnation 

rötkammare samt ny externslam mottagning
§100 IT- Investering 2020  Reinvestering av IP-nätverk
§101 Utökning av investeringsram 2020 - Mindre investeringar i befintlig VA-

anläggning
§102 Slutredovisning Investering 2017 gällande införande av e-arkiv i Norrtälje 

kommun
§103 Ansökan om bidrag från Norrtälje Naturvårdsstiftelse för byggande av 

samlingslokal på Färsna gård
§104 Miljö- och klimatstrategi för Norrtälje kommun
§105 Fastställande av sammanträdesdagar 2021 för kommunfullmäktige, 

kommunstyrelsen och dess utskott
§106 Granskning av löpande intern kontroll i redovisningsrutiner samt 

uppföljning av tidigare granskning av underhåll
§107 Remissyttrande - Sjötrafikutredning
§108 Riktlinjer för distansdeltagande i kommunstyrelsen
§109 Tecknande av Norrtälje kommuns firma
§110 Svar på motion från Magnus Jegreus (ROOP) angående utsikten från 

Norrtälje sjukhus
§111 Svar på motion från Camilla Rydstrand (MP) angående 

utvecklingsprogram för fritidshem
§112 Svar på motion från Yvonne Svensson (ROOP) avseende miljöstation i 

Rånäs
§113 Svar på motion från Johan Österberg (ROOP) gällande lokal 

lärarutbildning
§114 Svar på motion från Bertil Karlsson (V) om 

Kollektivt/gemensamhetsboende
§115 Svar på motion från Anders Fransson (ROOP) angående ny vänthall i 

Hallstavik
§116 Svar på motion från Tina Sandberg och Morgan Kjelldahl (SD) gällande 

att upprätta vänthall i Hallstavik
§117 Svar på motion från Mikael Strandman (SD) om kommunala bostadskön 

och ensamma nyanlända män
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§118 Svar på motion från Ander Fransson (ROOP) och Irene Brändström 
(ROOP) angående gratisbussar från Norrtälje

§119 Svar på motion Anders Fransson (ROOP) och Magnus Jegréus (ROOP) 
angående verksamhet vid Tingshuset, Norrtälje, Vasagatan 2

§120 Svar på motion från Mikael Strandman (SD) om åtgärder i Grisslehamn
§121 Svar på motion från Magnus Jegreus och Yvonne Svensson (ROOP) 

angående bygdeskolor
§122 Svar på motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående Rösa 

trafikplats
§123 Svar på motion från Hanna Stymne-Bratt (S) angående alla barns rätt till 

lek utomhus
§124 Svar på motion från Camilla Rydstrand (MP) angående 

klimatomställningsplan
§125 Svar på motion från Mikael Strandman (SD) angående att lämna 

Mälardalsrådet
§126 Svar på motion från Olle Jansson, Conny Andersson och Anders Lidén S 

gällande Landsbygden behöver fler pendlarparkeringar
§127 Svar på motion från Britt-Mari Canhasi (SD) och Tommy Grönberg (SD) 

gällande snabbuss för busslinje 676
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§93

Val av justerare
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott utser Ulrika Falk (S) att tillsammans med ordföranden justera 
protokollet. Justeringen äger rum den 17 september 2020 på kommunstyrelsekontorets kansli.
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§94

Ändringar i föredragningslistan
Beslut
Inga ändringar förelåg.
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§95

Informationsärenden
Sammanfattning av ärendet

 Måndagen den 7 september 2020, började nya kommundirektören, Anette Madsen.
 Hanna Hellquist, biträdande kommundirektör, informerar om att arbetet med underlag till Mål 

& budget för kommunstyrelsen pågår och kommer behandlas på kommunstyrelsen den 28 
september.
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Ekonomiärenden

§96 Dnr KS 2020-849

Investering 2020 - infodring av befintlig vattenledning del av Ekvägen 
Hallstavik
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
 
Kommunstyrelsen beslutar:

1. Anslå investeringsmedel om 3 000 tkr för renovering av befintlig vattenledning på del av 
Ekvägen i Hallstavik.

2. Investeringen finansieras med kommunstyrelsen anslag för investeringar år 2020
3. Uppkomna kapitalkostnader för hela investeringen (ca 145 tkr/år 1) finansieras inom VA-

kollektivet genom brukningsavgifter.

Sammanfattning av ärendet
Tekniska kontoret/VA-avdelning enhet Rörnät ansöker om investeringsmedel på tre miljoner kronor 
för att kunna renovera befintlig vattenledning på del av Ekvägen i Hallstavik.
 
Vattenledningen är i dåligt skick och ett flertal vattenläckor har under åren uppkommit. För att 
undvika fler framtida vattenläckor på ledningen så är behovet av renovering stort. Renoveringen 
kommer att genomförs med schaktfri metod för att minimera störningar för boende, trafikanter och 
andra som kan komma att beröras av ledningsrenoveringen. Med en schaktfri metod så minskas 
koldioxidutsläppen, det blir mindre åverkan på marken och arbetet går fortare än med traditionell 
schaktning. 

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende investering 2020 - infodring av befintlig vattenledning del av Ekvägen 
Hallstavik
Bilaga 1 - §76 TKN Infodring av befintlig vattenledning del av Ekvägen Hallstavik

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Förvaltningsdirektör
VA-chef
Handläggare av tjänsteutlåtandet
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Verksamhetssamordnare VA-avdelningen
Teknik och klimatnämnden
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§97 Dnr KS 2020-1042

Investering 2020 - VA-anläggning i Älmsta, etapp 2
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar:

1. Anslå 28 000 tkr för åtgärder i VA-anläggningen i Älmsta.
2. Investeringen finansieras med egna medel.
3. Uppkomna driftkostnader inkl., kapitalkostnader om 976 tkr från och med 2024 finansieras 

inom VA-kollektivet.
 

Sammanfattning av ärendet
Förnyelse av Älmstas ledningsnät är en prioriterad åtgärd i Norrtälje kommuns VA-plan 2020. Det är 
stora problem med tillskottsvatten till Älmsta avloppsreningsverk (ARV) vilket leder till utsläpp av 
orenat spillvatten via bräddningar. Kommunen har fått två förelägganden från Länsstyrelsen gällande 
åtgärder av  tillskottsvatten. Äskandet avser täcka kostnader för åtgärder av redan kända problem till 
tillskottsvattnet, ytterligare utredning för att identifiera källor till tillskottsvatten och åtgärder av dessa. 
En förnyelseplan för Älmsta ledningsnät behöver i detta arbete tas fram.
 
Ärendet har behandlats i teknik- och klimatnämnden den 25 augusti 2020.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende investering 2020 - VA-anläggning i Älmsta, etapp 2
Bilaga 1 -Investeringskalkyl Älmsta etapp 2
Bilaga 2 - §74 TKN Investering 2020 i VA-anläggning i Älmsta, etapp 2

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Ulrika Falk (S) yrkar bifall till kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, som bifalls av Ulrika Falk (S), och finner att 
kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Teknik- och klimatnämnden
VA-chef
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Förvaltningsdirektör
VA-controller
Verksamhetssamordnare VA
Handläggare
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§98 Dnr KS 2020-464

Investering 2020  - Rimbo Avloppsreningsverk – slamhantering, 
torrslamsilo samt septisk mottagning
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
 
Kommunstyrelsen beslutar:

1. Anslå 19 mkr för uppförandet av ny septisk mottagning samt slamsilo för avvattnat slam på 
Rimbo avloppsreningsverk.

2. Investeringen finansieras med kommunstyrelsen anslag för investeringar år 2020
3. Drift- och kapitalkostnader uppgår till 1,5 mkr årligen och finansieras inom VA-kollektivet.  

 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar för egen del att till näst kommande kommunstyrelsens 
arbetsutskott den 14 oktober "få en sammanslagen projektredovisning över Rimbo 
avloppsreningsverk, vad som är gjorts och vad som planeras göras samt vilka tankar som finns 
utifrån Rimbos utveckling. Hur har processen sett ut kring ärendet och vad föranleder att det har lyfts 
ett flertal olika investeringsärenden med snarlika innehåll?"

Sammanfattning av ärendet
Huvudsyftet med projektet är följande:

1. Bygga en septisk mottagning som i dagsläget saknas i Rimbo (nödlösning finns dock på 
plats i form av latrinkvarn) för att kunna bli den naturliga avlämningsplatsen för 
trekammarbrunnar i området samt även avlasta Lindholmen ARV under dess ombyggnation.

2. Anlägga en sluten slamsilo för lagring och utlastning av avvattnat slam. Dels kommer lukten 
från slamplattan att försvinna och dels behöver man inte genomföra dyra underhållsåtgärder 
på befintlig slamplatta som i stora delar är uttjänt.

Beslutsunderlag

Tjänsteutlåtande avseende investering 2020 - för Rimbo Avloppsreningsverk – slamhantering, 
torrslamsilo samt septisk mottagning
Bilága 1 - Förstudierapport Rimbo slamhantering
Bilaga 2 - Förstudieskiss Rimbo slamhantering
Bilaga 3 - investeringskalkyl Rimbo slamhantering
Bilaga 4 - §78 TKN Investeringsanslag 2021 för Rimbo Avloppsreningsverk – slamhantering, 
torrslamsilo samt septisk mottagning

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Bino Drummond (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att till näst kommande 
kommunstyrelsens arbetsutskott den 14 oktober "få en sammanslagen projektredovisning över 
Rimbo avloppsreningsverk, vad som är gjorts och vad som planeras göras samt vilka tankar som 
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finns utifrån Rimbos utveckling. Hur har processen sett ut kring ärendet och vad föranleder att det 
har lyfts ett flertal olika investeringsärenden med snarlika innehåll?"
 
Anders Olander (C), Robert Beronius (L), Ulrika Falk (S) och Camilla Rydstrand (MP) yrkar bifall till 
Bino Drummonds (M) yrkande.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar först om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.
 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med Bino Drummonds 
(M) yrkande, som bifalls av Anders Olander (C), Robert Beronius (L), Ulrika Falk (S) och Camilla 
Rydstrand (MP), och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Verksamhetssamordnare VA-avdelningen
Ekonomiavdelningen
Teknik- och klimatnämnden
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§99 Dnr KS 2020-931

Investering 2020 - Rimbo Avloppsreningsverk ombyggnation 
rötkammare samt ny externslam mottagning
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:

Kommunfullmäktige beslutar:
1. Anslå 25 mkr för ombyggnad av rötkammare samt anläggande av ny mottagningsstation för 

externt slam vid Rimbo avloppsreningsverk.
2. Investeringen finansieras med egna medel.
3. Drift- och kapitalkostnader uppgår till 1,5 mkr årligen och finansieras inom VA- kollektivet.
4. Upphäva tidigare beslut KS 2017-0015140 §208 och KS 2019-646 §110.

 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar för egen del att till näst kommande kommunstyrelsens 
arbetsutskott den 14 oktober "få en sammanslagen projektredovisning över Rimbo 
avloppsreningsverk, vad som är gjorts och vad som planeras göras samt vilka tankar som finns 
utifrån Rimbos utveckling. Hur har processen sett ut kring ärendet och vad föranleder att det har lyfts 
ett flertal olika investeringsärenden med snarlika innehåll?"

Sammanfattning av ärendet
För att möta de krav som förändrade förutsättningar ställer samt för att åtgärda ett föreläggande från 
länsstyrelsen föreslår VA-avdelningen att följande åtgärder genomförs vid Rimbo 
avloppsreningsverk:

 Kapaciteten i rötkammaren ökas från 7000 pe till ca 13 000 pe,
 Biogashanteringen byggs om så att producerad biogas används för uppvärmning av verket 

istället för att facklas bort samt,
 Ny mottagningsstation för externslam anläggs.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende Investeringsanslag 2020 - Rimbo avloppsreningsverk ombyggnation 
rötkammare samt ny externslagmottagning
Bilaga 1 - Investeringskalkyl Rimbo ARV Rötkammare sammanställning
Bilaga 2 - §77 TKN Tilläggsanslag 2020 för Rimbo Avloppsreningsverk – delprojekt ombyggnation 
rötkammare

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Bino Drummond (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att till näst kommande 
kommunstyrelsens arbetsutskott den 14 oktober "få en sammanslagen projektredovisning över 
Rimbo avloppsreningsverk, vad som är gjorts och vad som planeras göras samt vilka tankar som 
finns utifrån Rimbos utveckling. Hur har processen sett ut kring ärendet och vad föranleder att det 
har lyfts ett flertal olika investeringsärenden med snarlika innehåll?"
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Beslutsgång
Ordföranden frågar först om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.
 
Sedan frågar ordföranden om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med Bino 
Drummonds (M) yrkande, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med 
förslaget.

Beslutet ska skickas till 
VA-avdelningen verksamhetssamordnare
Ekonomiavdelningen
Teknik- och klimatnämnden
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§100 Dnr KS 2020-1206

IT- Investering 2020  Reinvestering av IP-nätverk
Beslut

1. Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att anslå 2 300 tkr till Kommunstyrelsekontoret för 
IT-investering avseende underhåll av IP-nätverk för kommunala verksamheter.

2. Finansiering sker med Kommunstyrelsens anslag för investeringar 2020.
3. Kapitalkostnad om 264 tkr från och med 2021 finansieras inom IT-avdelningens ordinarie 

ram (avskrivningstiden är 10 år och räntesats som använts i kalkylen är 1,5 %).

Sammanfattning av ärendet
Kommunen har ett IP-nätverk som försörjer förtroendevalda, medarbetare, elever och besökare med 
datatrafik. De centrala delarna av nätet är upphandlade mellan 2007 och 2010. Kompatibel 
utrustning har utgått från tillverkarens ordinarie sortiment och uppgraderingar som ger nya 
säkerhetsfunktioner saknas.
 
För att förbättra driftsäkerheten, införa nya säkerhetsfunktioner och öka hastigheten i datatrafiken 
ska 19 routrar och 18 switchar bytas ut. Genom detta tjänsteutlåtande söker IT-avdelningen 
finansiering för projektet som beräknas kosta 2,3 miljoner kronor att genomföra.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende - IT- Investering 2020  Reinvestering av IP-nätverk

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Kansliavdelningrn
IT-avdelningen
Ekonomiavdelningen

Sida 16 / 53



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2020-09-09

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§101 Dnr KS 2020-850

Utökning av investeringsram 2020 - Mindre investeringar i befintlig VA-
anläggning
Beslut
Kommunstyrelsen arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen beslutar:

1. Utöka investeringsramen med ytterligare 4 950 tkr för mindre investeringar i befintlig VA-
anläggning under 2020.

2. Investeringen finansieras med kommunstyrelsens anslag för investeringar 2020.
3. Uppkomna kapitalkostnader för hela investeringen (ca 1 533 tkr/år 1) finansieras inom VA-

kollektivet genom brukningsavgifter.

Sammanfattning av ärendet
VA-avdelningen har fått beviljade 15 000 tkr och ansöker om ytterligare 4 950 tkr från 
kommunstyrelsens anslag för investeringar år 2020. Investeringarna avser mindre reinvesteringar i 
befintlig VA-anläggning och anslaget möjliggör rationell hantering av dessa typer av åtgärder löpande 
under 2020.    

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende utökning av investeringsram 2020 - Mindre investeringar i befintlig VA-
anläggning
Bilaga 1 - §75 TKN Tilläggsinvestering 2020 för mindre investeringar i befintlig VA-anläggning

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.
 

Beslutet ska skickas till 
Handläggare av tjänsteutlåtandet
Verksamhetssamordnare VA-avdelningen
Teknik och klimatnämnden
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§102 Dnr KS 2017-479

Slutredovisning Investering 2017 gällande införande av e-arkiv i 
Norrtälje kommun
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner redovisning av projekt 17034.

Sammanfattning av ärendet
Investeringen för införandet av e-arkiv beslutades i kommunstyrelsens arbetsutskott 22 maj 2017. 
Projektet har genomförts i samverkan med Danderyds kommun. Den totala investeringsbudgeten för 
projektet var 2 500 tkr. Utfall vid projektavslut är en positiv avvikelse på 493 572 kr. Avvikelsen beror 
på att upphandlingen av systemet blev betydligt billigare än beräknat. Finansiering har skett inom 
kommunstyrelsens anslag för IT-investeringar 2017.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende slutredovisning Investering 2017 gällande införande av e-arkiv i Norrtälje 
kommun
Ekonomisk kalkyl - E-arkiv juli 2020

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
Norrtälje stadsarkiv
IT-avdelningen
Ekonomiavdelningen
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§103 Dnr KS 2020-1372

Ansökan om bidrag från Norrtälje Naturvårdsstiftelse för byggande av 
samlingslokal på Färsna gård
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att bemyndiga kommunstyrelsens ordförande, Bino 
Drummond (M) att fatta beslut kring Norrtälje Naturvårdsstiftelses ansökan om bidrag.

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Ulrika Falk (S) föreslår att kommunstyrelsens arbetsutskott bemyndigar kommunstyrelsens 
ordförande, Bino Drummond (M) att fatta beslut kring Norrtälje Naturvårdsstiftelses ansökan om 
bidrag.
 
Anders Olander (C) yrkar bifall till Ulrika Falks (S) yrkande.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med Ulrika Falks 
(S) förslag, som bifalls av Anders Olander (C), och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
Ekonomiavdelningen
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Allmänkommunala ärenden

§104 Dnr KS 2020-1063

Miljö- och klimatstrategi för Norrtälje kommun
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 

1. Kommunfullmäktige antar miljö- och klimatstrategi för Norrtälje kommun enligt bilaga 1.
2. Antagen miljö- och klimatstrategi ersätter tidigare Klimat- och miljöprogram för Norrtälje 

kommun (KF 2018-04-16 § 53).
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar för egen del:
 

3. Att uppdra åt förvaltningen att i strategin inarbeta nedanstående punkter från Teknik- och 
klimatnämndens sammanträde 25 augusti 2020 inför beslut i Kommunstyrelsen 28 september 
2020:

 Att avsnittet kretslopp ska kompletteras med tankarna om en modern återbruksanläggning 
som en prioriterad åtgärd.

 Att avsnittet klimat ska inkludera en informationskampanj som syftar till att uppmuntra 
konsumtion av tjänster och upplevelser istället för industriprodukter, som prioriterad åtgärd.

 Att avsnittet klimat ska kompletteras med en åtgärd om att identifiera incitament för ökad 
anslutning till fjärrvärme.

4. Att uppdra åt förvaltningen att i kommunens kommande Vattenplan för Norrtälje kommun 
inarbeta nedanstående punkter från Teknik- och klimatnämndens sammanträde 25 augusti 
2020:

 Att Agenda 2030 mål nr 14 (Hav och marina resurser) och det nationella miljömålet: Hav i 
balans samt levande kust och skärgård ligger till grund för kommunens Vattenplan.

 Att provtagning av sjöar ska påbörjas inom kort i hela kommunens tillrinningsområde.
5. Att uppdra åt Kommunstyrelsen att förtydliga politikens och förvaltningens respektive roller i 
översynen av styrmodell för Norrtälje kommun.

Sammanfattning av ärendet
Miljö- och klimatstrategi för Norrtälje kommun ska:

 inrikta kommunens miljö- och klimatrelaterade arbete på lite längre sikt och vara 
referensdokument för kommunens ambitioner och fokus i miljö- och klimatarbetet,

 vägleda nämnderna/förvaltningskontoren i deras bedömningar av hur de kan bidra till 
aktuella mål och prioriteringar på området,

 utgöra stommen i den årsvisa styrning som kommer till uttryck i form av inriktningsmål och 
uppdrag samt resursfördelning i Mål & Budget – genom att utifrån strategin bedöma vad som 
respektive år behöver göras ”härnäst”,

Uppföljningen av de prioriterade åtgärderna som väljs ut till Mål och Budget görs i delårsrapporter 
och årsredovisningen, med referens till strategins övergripande inriktning.
 

Sida 20 / 53



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2020-09-09

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Det är inte beslutet om strategin i sig, utan graden av efterlevnad av strategin i kommunens ordinarie 
verksamhet, som säkerställer att vi lyckas med vårt övergripande mål och ambitionsnivå inom miljö- 
och klimatområdet.
 
Vid beredning i Teknik- och klimatnämndens arbetsutskott den 11 augusti 2020 beslutade 
arbetsutskottet för egen del att uppdra åt förvaltningen att inarbeta ett antal punkter i revideringen av 
strategin. Punkterna framgår av protokollsutdraget i bilaga 2. Förvaltningen har reviderat underlaget 
till strategi enligt två av punkterna inför beredning i Kommunstyrelsens arbetsutskott. (Den ena 
punkten gäller Trygghets- och säkerhetskontorets yttrande under samberedningen och den andra att 
inkludera Landsbygdsprogrammet under andra gällande styrdokument i strategin.) Vidare föreslås att 
tre av punkterna inarbetas i strategin inför beslut i Kommunstyrelsen och att två av punkterna 
inarbetas i kommunens kommande Vattenplan. En av punkterna föreslås av förvaltningen förtydligas 
vid revidering av kommunens styrmodell och resterande punkter föreslås lämnas utan åtgärd. Alla 
beslutspunkterna samt föreslagna åtgärder återfinns nedan under rubriken ”Förvaltningens analys 
och slutsatser”.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende miljö- och klimatstrategi
Miljö- och klimatstrategi v. 1.2
§72 TKN Miljö- och klimatstrategi för Norrtälje kommun

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Camilla Rydstrand (MP) lämnar följande protokollsanteckning:
 
"mp deltar inte i dagens beslut då synpunkter fortfarande samlas in från förtroendemannagruppen. Vi 
avser inkomma med synpunkter i god tid före Kommunstyrelsens sammanträde."
 

Deltar ej i beslut
Camilla Rydstrand (MP) meddelar att Miljöpartiet de Gröna ej deltar i beslutet.
 
Ulrika Falk (S) meddelar att Socialdemokraterna ej deltar i beslutet.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Samtliga förvaltningar i Norrtälje kommun
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§105 Dnr KS 2020-1199

Fastställande av sammanträdesdagar 2021 för kommunfullmäktige, 
kommunstyrelsen och dess utskott
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:

1. Kommunfullmäktige godkänner förslaget till sammanträdesdagar för kommunfullmäktige för 
år 2021 enligt tjänsteutlåtandets bilaga 1 med tillägget att ändra kommunfullmäktiges 
sammanträde till tisdagen den 14 december 2021.

 
Kommunstyrelsen arbetsutskott föreslår:

1. Kommunstyrelsen beslutar för egen del att godkänna förslaget till sammanträdesdagar för 
kommunstyrelsen, arbetsutskottet, samhällsbyggnadsutskottet samt näringslivsutskottet 
enligt tjänsteutlåtandets bilaga 1.

2. Beslutet gäller under förutsättning att kommunfullmäktige godkänner förslaget till 
sammanträdesdagar för kommunfullmäktige för år 2021.

Sammanfattning av ärendet
Kommunstyrelsekontorets kansli tagit fram ett förslag till sammanträdesschema för kommunstyrelsen 
och dess utskott samt för kommunfullmäktige för år 2021. Förslaget regleras av kommunallagens 
bestämmelser om sista datum för budget och årsredovisning samt av kommunfullmäktiges 
arbetsordning. Förslaget har tagits fram i samråd med ekonomiavdelningen med hänsyn till Norrtälje
kommuns styrprocess som reglerar ekonomiska rapporter.

Beslutsunderlag
Sammanträdesdagar 2021 för kommunfullmäktige, kommunstyrelsen och dess utskott
Sammanträdesdagar 2021

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Camilla Rydstrand (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag med 
tillägget att ändra kommunfullmäktiges sammanträde till tisdagen den 14 december 2021.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.
 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med Camilla 
Rydstrands (MP) tilläggsyrkande, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet 
med förslaget.
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Beslutet ska skickas till 
Samtliga nämnder
Kanslichef
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§106 Dnr KS 2020-945

Granskning av löpande intern kontroll i redovisningsrutiner samt 
uppföljning av tidigare granskning av underhåll
Beslut
Kommunstyrelsen arbetsutskott föreslår:
 
Kommunstyrelsen antar förslaget i enlighet med Kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtande den 20 
augusti 2020.

Sammanfattning av ärendet
PwC har på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna inom ramen för den årliga obligatoriska 
revisionen genomfört en granskning av rutinerna för kommunens löpande intern kontroll inom ett 
urval av redovisningsrutiner samt uppföljning av tidigare granskning av fastighetsunderhåll som 
genomfördes 2018.
Vidare har även granskningen omfattat en bedömning av de kontrollmoment som ingår i 
kommunstyrelsens internkontrollplan och uppföljning avseende granskade rutiner.
Den sammanfattade bedömningen i granskningen avseende rutinerna för kommunens löpande 
interna kontroll inom redovisningsrutinerna är att kommunstyrelsen och övriga berörda nämnder inte i 
alla delar är tillräcklig.

Avseende uppföljning av fastighetsunderhåll (granskning genomförd 2018) är den sammanfattande 
bedömningen att då lämnade rekommendationer är delvist uppföljda.
Uppföljningen bemöts i detta yttrande under rubrikerna koppling till gällande styrdokument, 
ekonomiska konsekvenser och riskanalys samt förvaltningens analys.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende yttrande av löpande intern kontroll i redovisningsrutiner samt uppföljning 
av tidigare granskning av underhåll slutlig
Bilaga 1- PWC Granskningav löpande intern kontroll i redovisningsrutiner samt uppförlninig av 
tidigare granskning av underhåll 20200626
Bilaga 2 -Lokalförsörjningsplan 2019-2030(269832)
Bilaga 3 - Tjänsteutlåtande gällande strategisk lokalförsörjningsplan för Norrtälje kommun åren 2019-
2030(269856)
Bilaga 4 - §152 KSAU Antagande av strategisk lokalförsörjningsplan för Norrtälje kommun(271163)
Bilaga 5 -Protokollsutdrag från kommunstyrelsen den 2 december 2019 § 159(KS 2019-1912-2)
Bilaga 6 -Granskning  Fastighetsunderhåll 2018 - final
Bilaga 7 - Yttrande Granskningsrapport fastighetsunderhåll 201901
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Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Förtroendevalda revisorerna
Carin.hultgren@pwc.com
Ekonomiavdelningen@norrtalje.se
Goran.hultstrom@norrtalje.se
Linda.borjesson@norrtalje.se
carl-olof.olsson@norrtalje.se
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§107 Dnr KS 2020-1295

Remissyttrande - Sjötrafikutredning
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna kommunstyrelsekontorets förslag till yttrande daterad den 
17 augusti 2020 som sitt eget och överlämnar det till Region Stockholm.

Sammanfattning av ärendet
Att Region Stockholm initierat underlag och utredningar för beslut kring framtida vägval och strategier 
för den framtida sjötrafiken i regionen är positivt och välkommet.
Norrtälje kommun förordar utredningsalternativ 2. Utredningens upplägg och innehåll väcker dock ett 
antal frågetecken och behov av ytterligare kompletteringar förutom det förslag till fortsatt arbete som 
redovisats.
Huvudfokus för kommunen är att värna om de fasta boendes möjligheter till resor och 
varuförsörjning, men det är också viktigt att det finns trafik som ger förutsättningar till dels en social 
hållbarhet samt till en utvecklad besöksnäring.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende remiss Sjötrafikutredning
Bilaga 1 -Remissutgåva Sjötrafikutredning del 1
Bilaga 1.1 -Sjötrafikutredning Trafikförvaltningen 4 maj 2020

Beslutande sammanträde
Deltar ej i beslut
Olle Jansson (S) meddelar att Socialdemokraterna ej deltar i beslutet.
 
Camilla Rydstrand (MP) meddelar att Miljöpartiet de Gröna ej deltar i beslutet.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.
 
 
 

Beslutet ska skickas till 
Trafikförvaltningen Region Stockholm
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Avdelningen Planering och strategi
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§108 Dnr KS 2020-1345

Riktlinjer för distansdeltagande i kommunstyrelsen
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar ärendet till kommunstyrelsen utan eget 
ställningstagande.

Sammanfattning av ärendet
Frågan om politiska möten på distans har väckts med anledning av Folkhälsomyndighetens allmänna 
råd om social distansering på grund av covid-19 och behovet av att samtidigt kunna säkerställa att 
den politiska beslutsprocessen i Norrtälje kommun kan fortgå. Kommunfullmäktige fattade den 11 
maj 2020 §54 beslut om att revidera den gemensamma A-delen i nämndernas reglementen i syfte att 
möjliggöra distansdeltagande i kommunens nämnder. För att möjliggöra att kommunallagen samt 
fullmäktiges beslut kan följas har ett förslag på riktlinjer tagits fram för distansdeltagande i xx-
nämnden. Avsikten med riktlinjerna är bland annat att klargöra ansvaret för ordföranden, 
förvaltningen, samt för de ledamöter som deltar på plats och de som deltar på distans. Bland annat 
ska tester av inloggningar samt ljud-och bildkvaliteten i ett videosamtal genomföras innan en ledamot 
kan delta på distans.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende riktlinjer distansdeltagande
Riktlinjer för distansdeltagande i nämnd

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Bino Drummond (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar ärendet till 
kommunstyrelsen utan eget ställningstagande.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med Bino Drummonds 
(M) yrkande och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Norrtälje kommuns författningssamling
Nämndens ledamöter och ersättare
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§109 Dnr KS 2020-1388

Tecknande av Norrtälje kommuns firma
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen beslutar bemyndiga:
 
-kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) eller
-kommunstyrelsens 1:e vice ordförande Anders Olander (C) eller
-kommunalråd Staffan Tjörnhammar (M)
att i förening med
-kommundirektör Anette Madsen eller
-tillförordnad ekonomidirektör Charlotta Tillbom eller
-biträdande kommundirektör Hanna Hellquist
teckna kommunens firma.
 
Detta beslut ersätter samtliga tidigare beslut om bemyndiganden avseende firmateckningsrätt.

Sammanfattning av ärendet
För att praktiskt hantera situationer då kommunen ingår avtal eller gör åtaganden finns behov av att 
utse firmatecknare. Nuvarande bemyndigande att teckna kommunens firma behöver till följd av 
personalförändringar ändras. Beslutet medför inga kostnader.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende tecknande av Norrtälje kommuns firma

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Chefssekreterare
Chefsjurist
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§110 Dnr KS 2019-109

Svar på motion från Magnus Jegreus (ROOP) angående utsikten från 
Norrtälje sjukhus
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen anses besvarad med hänvisning till tjänsteutlåtandet 
daterad den 1 april 2020.

Sammanfattning av ärendet
I en motion från den 17 januari 2019 har Roslagens oberoende parti föreslagit att en uppröjning ska 
ske bakom Norrtälje sjukhus. Gatuparkavdelningen har i frågan meddelat att rensning av träd och sly 
i årummet ingår i gallringen som bestäms i deras skötselplaner, men att detta nedprioriterades 2019 
till följd av stormen Alfrida. Gallringen förväntas dock återupptas under 2020. 

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende svar på motion angående utsikten från Norrtälje sjukhus
Bilaga 1 - Motion från Magnus Jegreus (ROOP) avseende utsikten från Norrtälje sjukhus

Beslutande sammanträde
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Gatuparkavdelningen
Motionären
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§111 Dnr KS 2019-242

Svar på motion från Camilla Rydstrand (MP) angående 
utvecklingsprogram för fritidshem
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige anser motionen besvarad med hänvisning till tjänsteutlåtandet daterad den 16 
juli 2020.

Sammanfattning av ärendet
I motionen från miljöpartiet som inlämnats till kommunfullmäktige den 18:de februari 2020 så föreslås 
”[a]tt ett utvecklingsprogram tas fram för fritidshemmen, antingen som en del av ett reviderat 
skolutvecklingprogram eller som ett fristående program”. Barn- och skolnämnden har getts tillfälle att 
yttra sig över Miljöpartiets motion om att ett utvecklingsprogram tas fram för Norrtälje kommuns 
fritidshem och där föreslogs under sammanträdet den 11 maj 2020 att motionen bör anses besvarad. 
Detta är ett arbete som barn- och utbildningskontoret har påbörjat och som även finns medtaget i 
barn- och utbildningskontorets verksamhetsplan för 2020-2022 samt som ett uppdrag i Alliansens 
handlingsprogram.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende svar på motion från Camilla Rydstrand (MP) angående 
utvecklingsprogram för fritidshem
Bilaga 1 – Motionen från Camilla Rydstrand (MP) angående utvecklingsprogram för fritidshemmen
Bilaga 2 - Protokollsutdrag § 46 från barn- och skolnämnden den 11 maj 2020

Beslutande sammanträde
Reservationer & protokollsanteckningar
Camilla Rydstrand (MP) lämnar följande protokollsanteckning:
 
"mp deltog inte i beslutet då förtroendemannagruppen ej hunnit ta gemensam ställning till 
motionssvaret. Vi återkommer i ärendet på Kommunstyrelsens sammanträde."
 

Deltar ej i beslut
Camilla Rydstrand (MP) meddelar att Miljöpartiet de Gröna ej deltar i beslutet.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.
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Beslutet ska skickas till 
Barn- och utbildningskontoret
Motionären
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§112 Dnr KS 2019-2491

Svar på motion från Yvonne Svensson (ROOP) avseende miljöstation i 
Rånäs
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
Kommunfullmäktige beslutar:
 
Motionen anses besvarad med hänvisning till tjänsteutlåtandet daterad den 1 april 2020.

Sammanfattning av ärendet
I motionen som lämnades in den 16 december 2019 föreslår Roslagens oberoende parti att det bör 
anläggas en miljöstation i Rånäs. Kommunen har en informationsskyldighet om återvinningsstationer 
och ska även vara behjälpliga med att hitta ytor för dessa, exempelvis vid projektering av nya 
områden eller där kommunen äger mark. Ansvaret för samtliga återvinningsstationer tillfaller dock 
FTI (Förpacknings och Tidningsinsamlingen) och det är även dem som söker bygglov för dessa. 
Frågan ligger därav utanför kommunens ansvarsområde.
 
Svaret är sambetett med renhållningsavdelningen.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende svar på motion från Yvonne Svensson (ROOP) avseende miljöstation 
Rånäs
Bilaga 1 - Motion från Yvonne Svensson (ROOP) avseende miljöstation Rånäs

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Renhållningsavdelningen
Motionären
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§113 Dnr KS 2019-2490

Svar på motion från Johan Österberg (ROOP) gällande lokal 
lärarutbildning
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen.

Sammanfattning av ärendet
Roslagens oberoende parti har i motionen som är inlämnad till kommunfullmäktige den 16 december 
2019 föreslagit att kommunen snarast ska utreda förutsättningarna för en lärarutbildning med 
anställningsvillkor i Norrtälje kommun och lämna förslag till sådan utbildning. Utbildningsnämnden 
har getts tillfälle att yttra sig över motionen och vid nämndens sammanträde den 17 juni 2020 så 
beslutade nämnden föreslå kommunfullmäktige att bifalla motionen.

Beslutsunderlag
Tjänsteutlåtande avseende svar på motion från Johan Österberg (ROOP) angående den lokala 
lärarutbildningen
Bilaga 1 -  motion från Johan Österberg (ROOP) angående den lokala lärarutbildningen
Bilaga 2 - Protokollsutdrag §63 Utbildningsnämnden den 17 juni 2020

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Motionären
Skolchef/verksamhetschef för vuxenutbildningen
Barn- och utbildningskontoret
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§114 Dnr KS 2011-2267

Svar på motion från Bertil Karlsson (V) om 
Kollektivt/gemensamhetsboende
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar ärendet till kommunstyrelsen utan eget 
ställningstagande.

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Bino Drummond (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar ärendet till 
kommunstyrelsen utan eget ställningstagande.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med Bino Drummonds 
(M) yrkande, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med förslaget.
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§115 Dnr KS 2017-2029

Svar på motion från Anders Fransson (ROOP) angående ny vänthall i 
Hallstavik
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad med bakgrund till de planerade 
förbättringarna kring området och de förbättringar som redan skett med väntetider och den 
upprättade busshållplatsen.

Sammanfattning av ärendet
Ärendet har väckts i två motioner från Roslagens oberoende parti den första oktober 2017 respektive 
Sverigedemokraterna den 11 november 2019. Förslaget har sedan väckts i samband med ett e-
förslag från den 23 februari 2018. I motionerna föreslås att kommunen borde avsätta resurser i 
budgeten för att återuppbygga vänthallen vid Hallstavik busstation, samt eventuellt inkludera en 
näringsverksamhet i lokalen. Även förslag finns på att installera en övervakningskamera. Förslaget 
kommer inte i uppenbar konflikt med varken gällande styrdokument eller lag. På platsen för den 
gamla brandstationen har även kommunen planer på att förbättra utemiljön. Det har också skett 
förbättringar i väntetider mellan bussbyten och en busshållplats har upprättats vid entrén till folkets 
hus.

Beslutsunderlag
Svar på motioner från Anders Fransson (ROOP) respektive Tina Sandberg (SD) och Morgan 
Kjelldahl (SD) om återuppbyggande av vänthallen i Hallstavik
Bilaga 1 Motion Hallstavik Väntahall.docx(181682) (-1)_TMP
Bilaga 2 Motion från Tina Sandberg och Morgan Kjelldahl (SD) gällande att upprätta vänthall i 
Hallstavik(5033).pdf(270059) (0)_TMP
Bilaga 3 Bussterminal Hallsta.pdf(195663) (-1)_TMP
Bilaga 4 tjut Svar på medborgarförslag gällande bussterminal i Hallstavik

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Ekonomiavdelningen
Planavdelningen
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§116 Dnr KS 2019-2096

Svar på motion från Tina Sandberg och Morgan Kjelldahl (SD) gällande 
att upprätta vänthall i Hallstavik
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad med bakgrund till de planerade 
förbättringarna kring området och de förbättringar som redan skett med väntetider och den 
upprättade busshållplatsen.

Sammanfattning av ärendet
Ärendet har väckts i två motioner från Roslagens oberoende parti den första oktober 2017 respektive 
Sverigedemokraterna den 11 november 2019. Förslaget har sedan väckts i samband med ett e-
förslag från den 23 februari 2018. I motionerna föreslås att kommunen borde avsätta resurser i 
budgeten för att återuppbygga vänthallen vid Hallstavik busstation, samt eventuellt inkludera en 
näringsverksamhet i lokalen. Även förslag finns på att installera en övervakningskamera. Förslaget 
kommer inte i uppenbar konflikt med varken gällande styrdokument eller lag. På platsen för den 
gamla brandstationen har även kommunen planer på att förbättra utemiljön. Det har också skett 
förbättringar i väntetider mellan bussbyten och en busshållplats har upprättats vid entrén till folkets 
hus.

Beslutsunderlag
Svar på motioner från Anders Fransson (ROOP) respektive Tina Sandberg (SD) och Morgan 
Kjelldahl (SD) om återuppbyggande av vänthallen i Hallstavik
Bilaga 1 Motion Hallstavik Väntahall.docx(181682) (-1)_TMP(281036)
Bilaga 2 Motion från Tina Sandberg och Morgan Kjelldahl (SD) gällande att upprätta vänthall i 
Hallstavik(5033).pdf(270059) (0)_TMP(281037)
Bilaga 3 Bussterminal Hallsta.pdf(195663) (-1)_TMP(281038)
Bilaga 4 tjut Svar på medborgarförslag gällande bussterminal i Hallstavik(281039)

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Ekonomiavdelningen
Planavdelningen

Sida 38 / 53



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2020-09-09

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Motionärerna

Sida 39 / 53



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2020-09-09

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§117 Dnr KS 2018-690

Svar på motion från Mikael Strandman (SD) om kommunala bostadskön 
och ensamma nyanlända män
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad då vi inte ämnar att ge förtur till någon.

Sammanfattning av ärendet
Motionen lämnades in till kommunfullmäktige den 29 november 2018 och föreslår att ensamma 
nyanlända män som kommunplacerats inte ska få förtur i bostadskön, och att de istället ska hänvisas 
till tillfälliga boenden.  Förslaget har i nuläget en problematisk förhållning till diskrimineringslagen 
(2008:567), och verkar inte heller vara helt i enlighet med förarbetet till lagen om mottagande av 
vissa nyanlända invandrare för bosättning (2016:38). Konsekvenserna av förslaget är att det riskerar 
att leda till sämre integration för nyanlända ensamma män.

Beslutsunderlag
Svar på motion från Mikael Strandman (SD) om den kommunala bostadskön och ensamma 
nyanlända män
Bilaga 1 - motion från Mikael Strandman (SD) om den kommunala bostadskön och ensamma 
nyanlända män

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Roslagsbostäder
Mark och exploatering
Motionären
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§118 Dnr KS 2018-938

Svar på motion från Ander Fransson (ROOP) och Irene Brändström 
(ROOP) angående gratisbussar från Norrtälje
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen då det för närvarande projekteras för fler 
parkeringar.

Sammanfattning av ärendet
I motionen som inlämnats den 11 juni 2018 menar Roslagens oberoende parti att det finns 
parkeringsbrist i stadskärnan och yrkar att kommunen ska ordna en gratisbuss som förbinder 
stadens yttre parkeringsplatser med stadskärnan för att lätta på parkeringsefterfrågan. Dock framgår 
i Norrtälje kommuns parkeringsstrategi att beläggningsgraden på stadskärnans parkeringar ska ligga 
på 90 %, och att kommunen ska tillföra fler parkeringsplatser om beläggningsgraden överstiger 
denna procentsats. Därav så åtgärdas redan i dagsläget eventuella parkeringsbrister i linje med 
gällande styrdokument. För närvarande pågår även projektering av ett parkeringshus på Kv. Jupiter.

Beslutsunderlag
Svar på motion från Anders Fransson (ROOP) angående gratis bussar från ytterparkeringar till 
stadskärnan
Bilaga 1 - motion från Anders Fransson (ROOP) angående gratis bussar från ytterparkeringar till 
stadskärnan

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Infrastrukturplanerare
Planavdelningen
Bitr. Kommundirektör
Motionären
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§119 Dnr KS 2018-935

Svar på motion Anders Fransson (ROOP) och Magnus Jegréus (ROOP) 
angående verksamhet vid Tingshuset, Norrtälje, Vasagatan 2
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen med motiveringen att kommunstyrelsen ämnar att 
sälja Tingshuset.

Sammanfattning av ärendet
Motionen lämnades in den tredje maj 2018 och föreslår att kommunen ska ta fram riktlinjer i syfte att 
inrätta ett muséum och stadsarkiv i Vasa 1, samt att kommunen upprättar en lagerlokal med 
museistandard vid Tingsparken. Frågan har dock utretts tidigare och bedömningen är att fastigheten 
inte lämpar sig för ändamålet. Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott har även beslutat om att 
lokalisering av kombinerat stadsarkiv och föremålsmagasin ska utredas inom ramen för en förstudie 
till fördjupad översiktsplan för Norrtälje kommun. 

Beslutsunderlag
Svar på motion från Anders Fransson (ROOP) angående verksamhet vid Tingshuset, Norrtälje 
Vasagatan 2
Bilaga 1 - motion från Anders Fransson (ROOP) angående verksamhet vid Tingshuset, Norrtälje 
Vasagatan 2

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Ulrika Falk (S) lämnar följande protokollsanteckning:
"Den inkomna motionen om verksamhet i Tingshuset från Roslagens Oberoende Parti, ROOP, 
avslås med motiveringen att kommunen ämnar sälja byggnaden. En sådan försäljning av Tingshuset 
motsätter sig Socialdemokraterna.
När Norrtälje kommun köpte det gamla Tingshuset så var det för att byggnaden har ett stort 
kulturhistoriskt värde, samtidigt som det behövdes fler lokaler för barn-, utbildnings- och 
kulturverksamhet i centrala Norrtälje. Det behovet kvarstår, inte minst med tanke på att förskolan 
Vega i centrala Norrtälje avvecklas på grund av brist på lokaler.
Socialdemokraterna har även förespråkat att anlägga ett Ungdomens hus i lokalerna, och därmed 
skapa en trygg mötesplats för kommunens ungdomar som de kan fylla med aktivitet, kultur och 
musik.
Tingshuset, som nu ligger ute till försäljning, köptes av kommunen för bara två år sedan. Behovet av 
lokaler i området för verksamheter som riktar sig till kommunens unga är stort, och 
Socialdemokraterna motsätter sig därför beslutet om försäljning.
För Socialdemokraterna,
Ulrika Falk (S)"
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Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Fastighetsavdelningen
Kultur och fritid
Motionären
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§120 Dnr KS 2018-1617

Svar på motion från Mikael Strandman (SD) om åtgärder i Grisslehamn
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad med hänvisning till att arbetet med samtliga 
attsatser är fortgående.
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar för egen del att uppdra åt kommunstyrelsekontoret att göra 
mindre redaktionella ändringar.

Sammanfattning av ärendet
Sverigedemokraterna lämnade den 20 maj 2018 in en motion där de föreslår att kommunen (1) 
snarast kontaktar trafikverket för att få en förbättrad trafiklösning genom Grisslehamn mot Singö och 
hamnen, (2) en fördjupad översiktsplan tas fram för Grisslehamn och (3) ”föråldrade” detaljplaner för 
”’fritidshusområden’” upphävs omedelbart. Rörande förslag (1) så arbetar kommunstyrelsekontoret 
redan tillsammans med Trafikverket och Eckerölinjen för att förbättra trafiksituationen i Grisslehamn. 
Projektet måste dock finansieras inom ramen för länsplanen och inget besked har ännu inkommit 
från trafikverket eller länsplaneupprättarna gällande huruvida projektet är prioriterat eller inte. Under 
tiden har kommunen en dialog med Trafikverket för att vidta mindre trafiksäkerhets- och 
framkomlighetsåtgärder. Rörande förslag (2) så ingår i den strategiska planeringen att den 
fördjupade översiktsplanen för Grisslehamn behöver ses över. Dock kommer inte detta att kunna 
färdigställas under nuvarande mandatperiod med hänvisning till brist på resurser och att andra 
planarbeten har högre prioritet. Planerna kring Rimbo och Norrtälje bör vara klara till slutet av 2021 
vilket betyder att planer för Grisslehamn kan tas upp. Rörande förslag (3) så ingår i Mål- och budget 
2020-2022 uppdraget att göra en översyn av gamla detaljplaner för att se vilka som kan upphävas. I 
nuläget finns dock inte kunskap om huruvida detta kommer utmynna i att efterfrågade detaljplaner är 
lämpliga att upphäva. Det finns idag möjlighet för boende inom detaljplaner att upphäva detaljplaner 
till egen kostnad.

Beslutsunderlag
Svar på motion från Mikael Strandman (SD) Angående åtgärder i Grisslehamn
BIlaga 1 - motion från Mikael Strandman (SD) Angående åtgärder i Grisslehamn

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Bino Drummond (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att uppdra åt 
kommunstyrelsekontoret att göra mindre redaktionella ändringar.
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Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.
 
Sedan frågar ordföranden om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med Bino 
Drummonds (M) yrkande, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med 
förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Planavdelningen
Motionären
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§121 Dnr KS 2019-108

Svar på motion från Magnus Jegreus och Yvonne Svensson (ROOP) 
angående bygdeskolor
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan eget 
ställningstagande.

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Bino Drummond (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar ärendet till 
kommunstyrelsen utan eget ställningstagande.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med Bino Drummonds 
(M) yrkande, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med förslaget.
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§122 Dnr KS 2019-110

Svar på motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående Rösa 
trafikplats
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad, Trafikverket har efter påtryckningar tagit 
med åtgärden som en del i projekt väg 77.

Sammanfattning av ärendet
I motionen från den 17 januari 2019 föreslår Roslagens oberoende parti att kommunen ska verka för 
att trafiksäkerheten åtgärdas på trafikplats Rösa. Oskyddade trafikanter som ska ta sig över bron 
mellan hållplats och pendlarparkering har en otrygg och osäker trafikmiljö. Norrtälje kommun har 
gjort samma bristanalys och har sedan flera år påtalat behovet för Trafikverket att en 
kantstensförsedd gångväg eller räcke sätts upp. Trafikverket har tagit med åtgärden som en del i 
projekt väg 77.

Beslutsunderlag
Svar på motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående trafikplats Rösa
Bilaga 1 -  motion från Yvonne Svensson (ROOP) angående trafikplats Rösa

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Infrastrukturplanerare
Planavdelningen
Bitr. Kommundirektör
Motionären
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§123 Dnr KS 2019-106

Svar på motion från Hanna Stymne-Bratt (S) angående alla barns rätt till 
lek utomhus
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar anse motionen besvarad då området redan innefattas av 
grönstrukturstrategin.

Sammanfattning av ärendet
Socialdemokraterna har i motionen från den 15 januari 2019 föreslagit att kommunstyrelsen ska se 
till att grönstrukturstrategin för Norrtälje stad även innefattar Solbacka norra, samt att 
barnperspektivet tas i beaktning vid planering och exploatering. Kommunstyrelsen anser dock 
motionen besvarad då området Solbacka norra redan innefattas av grönstrukturstrategin för Norrtälje 
stad samt då barnperspektivet (och andra perspektiv) redan ska tas i beaktning i samtliga ärenden. 

Beslutsunderlag
Svar på motionen från Hanna Stymne-Bratt (S) angående Alla barn har rätt till lek utomhus
Bilaga 1 - motion från Hanna Stymne-Bratt (S) angående Alla barn har rätt till lek utomhus

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Planavdelningen
Motionären
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§124 Dnr KS 2019-121

Svar på motion från Camilla Rydstrand (MP) angående 
klimatomställningsplan
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad då vi redan antagit dessa mål i Mål och 
Budget 2020-2022.

Sammanfattning av ärendet
Miljöpartiet har ställt en motion till Kommunfullmäktige om att ta fram en klimatomställningsplan, 
inklusive koldioxidbudget, i syfte att Norrtälje kommun som geografiskt område ska klara av sin del 
av Parisavtalets mål. Inom Norrtälje kommuns geografiska område finns verksamheter vars utsläpp 
av växthusgaser kommunen har väldigt begränsad eller ingen påverkan på. Detsamma gäller mycket 
av våra invånares negativa klimatpåverkan. Norrtälje kommun har valt att i första hand fokusera på 
att minimera den negativa klimatpåverkan som uppstår från den kommunala organisationen och 
dess verksamheter, där det anses att vi har störst möjlighet att ha en direkt positiv påverkan.

Beslutsunderlag
Svar på motion från Camilla Rydstrand (MP) angående framtagande av klimatomställningsplan från 
Miljöpartiet
Bilaga 1. Motion från Camilla Rydstrand, MP, handlingsplan för klimatomställning.pdf(198659) (-
1)_TMP

Beslutande sammanträde
Protokollsanteckningar
Camilla Rydstrand (MP) lämnar följande protokollsanteckning:
"mp deltog inte i beslutet då förtroendemannagruppen ej hunnit ta gemensam ställning till 
motionssvaret. Vi återkommer i ärendet på Kommunstyrelsens sammanträde."
 

Deltar ej i beslut
Camilla Rydstrand (MP) meddelar att Miljöpartiet de Gröna ej deltar i beslutet.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.
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§125 Dnr KS 2019-587

Svar på motion från Mikael Strandman (SD) angående att lämna 
Mälardalsrådet
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan eget 
ställningstagande.

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Bino Drummond (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar ärendet till 
kommunstyrelsen utan eget ställningstagande.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med Bino Drummonds 
(M) yrkande, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i enlighet med förslaget.
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§126 Dnr KS 2019-824

Svar på motion från Olle Jansson, Conny Andersson och Anders Lidén 
S gällande Landsbygden behöver fler pendlarparkeringar
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan eget 
ställningstagande.

Beslutande sammanträde
Yrkanden
Bino Drummond (M) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar ärendet till 
kommunstyrelsen utan eget ställningstagande.
 
Ulrika Falk (S) yrkar bifall till Bino Drummonds (M) yrkande.
 

Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med Bino Drummonds 
(M) yrkande, som bifalls av Ulrika Falk (S), och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar i 
enlighet med förslaget.

Sida 52 / 53



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

2020-09-09

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§127 Dnr KS 2019-588

Svar på motion från Britt-Mari Canhasi (SD) och Tommy Grönberg (SD) 
gällande snabbuss för busslinje 676
Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår:
Kommunstyrelsen föreslår:
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad med motiveringen att frågan drivs, dock ej 
med exakt samma busstationer. Kommunen kan dock inte ta beslut i dessa frågor.

Sammanfattning av ärendet
I motionen från den 11 april 2019 yrkar Sverigedemokraterna att kommunen ska verka för att 
busslinje 676 endast trafikerar hållplatser i Norrtälje kommun mellan Norrtälje och Stockholm och att 
hastigheten ska öka från 93 km/tim till 100 km/tim. Norrtälje kommun driver sedan flera år frågan mot 
Trafikförvaltningen att linjen måste anpassas till att vara till för Norrtäljes invånare genom att 
påstigning södergående mellan Täby och Tekniska måste upphöra, att Trafikförvaltningen 
säkerställer detta i nya trafikavtal som börjar gälla 2021 samt att hastigheten ska öka till 100 km/tim. 
Norrtälje kommun bedriver även flera infrastrukturprojekt för att minska restiden med linje 676.

Beslutsunderlag
Svar på motion från Britt-Mari Canhasi (SD) och Tommy Grönberg (SD) gällande snabbuss för 
busslinje 676
Bilaga 1 - motion från Britt-Mari Canhasi (SD) och Tommy Grönberg (SD) gällande snabbuss för 
busslinje 676

Beslutande sammanträde
Beslutsgång
Ordföranden frågar om kommunstyrelsens arbetsutskott kan besluta i enlighet med 
kommunstyrelsekontorets tjänsteutlåtandes förslag, och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med förslaget.

Beslutet ska skickas till 
Infrastrukturplanerare
Planavdelningen
Bitr. Kommundirektör
Motionären
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